
 

Afd. 108, den 20.04.2016 

 

 

Bestyrelsens beretning, 2015 – 2016 

Vi er i gang med opgaven vedrørende nyt vinduesparti i stuen. Vi er nået så langt at arbejdet snart kan gå i 

gang. I vil blive orienteret nærmere om, hvad der kommer til at ske. Der indkaldes til beboermøde først i 

juni måned, efter at der er lavet  en prøvelejlighed. 

Efter afholdt møde med arkitekten og Sif, viste det sig at budgettet ikke kunne overholdes i forhold til 

udbudsmaterialet. Vi valgte at bibeholde det oprindelige tilbud, da vi ikke ønskede at gå ned i standarden, 

og vi har fundet penge, hvis det viser sig at blive dyrere end vedtaget, således at der ikke kommer 

yderligere huslejestigning. 

I 2014-2015 fik vi skiftet indendørs pærer til LED. I år har vi skiftet alle udendørs pærer til LED. 

I sommeren 2015 blev vores udendørs bænke malet. Connie (bestyrelsesmedlem) malede dem alle. Tak til 

Connie for det. 

Der er skiftet nogle træer og buske og vi planter kummerne til med sommerblomster. 

På afd. mødet i 2015 drøftede vi opsætning af hjertestarter. Det er nu aftalt med Ejerlauget at de skal 

betale og få den indstalleret. Det er besluttet at den skal sættes op hos os. Den sidder på døren ind til 

garagen ved vaskehuset. Der er også en på Perikumvej og en ved kirken. 

Bestyrelsen vil gerne opfordre alle beboere til at overholde husordenen som er vedtaget af afdelingen. 

Husordenen er til for at alle kan trives i afd. 

Der er stadig problemer med genstande som bliver hensat i kældrene  udenfor rummene. Dette er ikke i 

orden. Vi gennemgår kældrene løbende. I Blok B er det galt hver gang. Bestyrelsen har derfor besluttet at 

sætte kamera op i denne blok. Vi har spurgt beboerne i Blok B, men ingen kender til noget af det der står i 

kælderen. Håber alle vil gøre en indsats for at få dette løst. 

Beboerne skal selv fjerne affald. Det er hverken bestyrelsen eller Jesper der skal fjerne det. 

 

Venlig hilsen 

Afdelingsbestyelsen, afd. 108 


